
Dagsorden/referat 
Bestyrelsesmøde 
Dato: 27/1 2022 

 
Mødet er kl.   17,00                 Hos: Virtuelt 
 
Indkaldte:  Ida, Børge, Jesper, Kim og Peder……..     samt suppleanter ….. 
 
   

Emne Referat 

1) Godkendelse af referat  
 

2) Digeprojektet 

Vi forventer at lave endelig aftale og kontrakt med Per Kappel i 
nærmeste fremtid. Jesper tager kontakt til entreprenøren for at 
drøfte praktiske detaljer til kontrakten.  
Der har været noget usikkerhed omkring betaling af første rate på 
20,000 kr. Enkelte medlemmer har været forundrede over den 
automatiske betaling via PBS. Ida har skrevet et indlæg på FB og 
der kommer et nyhedsbrev ud for at gøre rede for betalingen. 

 
 

3) Evt. 

Posthusene på Sølvmågevej og Klydevej: mange bruger ikke 

posthusene, men de skal blive. Børge sørger for, at yderdørene kan 

åbnes uden nøgle. Så kan man nemmere tjekke sin postkasse. 

Bestyrelsen tager initiativ til opsætning af flere redningsposter ved 

stranden i forb med kommende digeprojekt. 

Skilte, som findes på enkelte veje i sommerhusområdet med teksten 

”Brandfare – tobaksrygning og brug af åben ild forbudt”. Bestyrelsen vil 

henvise til brandregulativet i stedet. 

4) Næste møde 
3. februar 2022 

  
 


